
 



 



 

Skolebestyrelsesmøde  

 
Dato: Onsdag den 19. december 2018 kl. 17.00  

 

Sted: Personalerummet på Fussingsvej 

 

Deltagere: Forældrerepræsentanter:  

Afd. Fussingsvej; Kenneth Gøeg, Sonja Linnet, Johan Altenburg, Kevin Sørensen 

& Daniel Stidsen (rep.fra Special afd.) 

Afd. Lindvigsvej: Claus Fejerskov 

Afd. Kildegade: Kenneth Kjer Bergenhagen 

Elevrepræsentanter: Anh Thu Ngoc (elev), Philip Jensin 

Medarbejderrepræsentanter: Lotte Trust, Lindvigsvej, Linda Ballegaard 

Nielsen, Kildegade & Jette Herskind Møller, Fussingsvej 

Ledelsesrepræsentanter: Anette Leonhard & Katja Krath Andersen 

Afbud:  

Mødeleder

: 

Formand Kenneth Gøeg 

Referent: Jette Herskind Møller 

 
 

 

Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af dagsorden og referat 

Referat og dagsorden blev godkendt.  

 

2. Orientering 

 

- Ansættelser 

Tina Høberg Øster er ansat pr. 1.2.19 – hun skal dække bl.a. dansk i udskolingen. 

Ud over det opslås der en stilling mere til udskolingen og 2 til specialklasserne. 

 

- Trivselsmåling 

Der har været afholdt møde omkring processen med arbejdet i forhold til trivselsmålingen i 

afdelingerne. 

 

- Skolehjemsamarbejde 

Der er skrevet hjem til alle forældre, og på fredag den 21.12.18 er der pædagogisk møde for 

personalet, hvor der skal arbejdes med skole/hjem-samarbejdet.  

Skole og forældre arbejder i dette år også med skole/hjem-samarbejdet, og der afholdes kurser 

omkring dette. Der var et forslag om at deltage i kursus under Skole og Forældre. Interesserede 

bedes give besked til ALE. 

 

- Audit 



I denne uge har der været audit. Det er et møde, hvor eleverne bliver erklæret uddannelsesparat. 

Den 20.2 er der forældrecafé, hvor der er mulighed for at tale med UU-vejleder, leder og lærere i 

udskolingen. 

 

- Udearealer på Lindvigsvej 

Udearealer på Lindvigsvej kommer til politisk behandling i marts måned kommende år. 

 

3. Nyt fra elevrådet 

 

Der har lige været afholdt møde i sidste uge, og der har også været afholde Børnebyrådsmøde siden 

sidste bestyrelsesmøde. 

 

Børnebyrådet arbejder for tiden med Tropic night. 

 

I elevrådet arbejdes der med mobilregler, og dette bliver et arbejde, der skal fortsætte næste år. 

 

I elevrådet udarbejdes et årshjul, så tidspunkterne passer med bestyrelsesmøderne. 

Elevrådet vil lave beskrivelse af deres arbejde i dette skoleår. 

 

Arbejdet med skolens øvrige elevråd skal sættes i gang, og Linda vil forestå at opstarte 

kommunikationen. 

 

4. Overordnede principper for klassedannelse Drøftelse 

Med udgangspunkt i vedtaget baggrundsmateriale (Bilag vedlagt) drøfter skolebestyrelsen 

fordele og ulemper. Der laves en opsamling, som ledelsen arbejder videre med. Derefter 

kommer punktet på igen. 

 

Fra bilag ses det, at skolebestyrelsen skal være med i en drøftelse omkring klassedannelserne. 

HBS er en skole, og klassedannelse skal have et økonomisk sigte og et pædagogisk sigte.  

 

Der var gruppearbejde ud fra følgende punkter: 

- Hvilke udfordringer får jeg øje på? 

- Hvilke muligheder ser jeg? 

- Opmærksomhedspunkter 

 

For kommende 0. årgang er der nu indskrevet: 

 

Fussingsvej: 28 

Lindvigsvej: 19 

Kildegade: 26 

 

64 elever mangler at give besked. 

 

5. Input til principper Udvalgsmedlemmerne kommer med input. Eventuel beslutning.  

 Principper for brug af forældre-intra samt Facebook (Bilag medsendt sidste gang) 

 

Input og feedback på det dokument, der er sendt. Primært i forhold til sanktionsmuligheder ved 

store konfrontationer. Der er indskrevet et forslag i dokumentet. 



 

Principperne blev formuleret og kommer på skabelon, og lægges på skolens hjemmeside.  

 

6. Lukkedag i SFO Beslutning 

Der er et forslag om at holde lukket i SFO på Grundlovsdag 2019. 

 

Baggrund: I 2018 var der; 

 Kildegade: 6 elever + 10 personaler 

 Lindvigsvej: 3 elever + 5 personaler 

 Fussingsvej: 11 elever + 9 personaler 

 

I forhold til at have åben i SFO grundlovsdag, så har det været en meget stor udgift, der bliver 

brugt, som så ikke er til rådighed for børnene på et senere tidspunkt. I ferier og fridage skal det 

gøres synligt for forældre, at de skal vælge aktivt i fravalg af pasning, så der ikke benyttes 

ressourcer unødigt.  

Kunne man evt. benytte en simpel måde i forbindelse med valget, som forældrene ville gøre brug 

af? 

I dette system skal der også være øje for forældreansvaret, og der er mange informationer omkring 

ferier og fridage.  

 

I forhold til grundlovsdag 2019 blev det besluttet, at Sfo'en holder lukket, da ressourcerne ikke blev 

brugt fornuftigt grundlovsdag 2018.  

 

Til et kommende bestyrelsesmøde skal punktet omkring SFO i ferier på dagsordenen, så 

tilmelding/framelding bliver drøftet, og der bliver fundet en fornuftig løsning, så ressourcerne bliver 

brugt på børnene.  

 

 

7. Forslag til forretningsorden for skolebestyrelsen v. Kevin 

Forslag medsendt. 

En forretningsorden er basis for afholdelse af møder. Det kunne evt. være en idé, at der blev 

udarbejdet en forretningsorden for HBS. Dette vil være med til at give afklaring til, hvordan 

møderne holdes, og hvilke deadlines, der er mm. I en forretningsorden kunne det også være, at 

forældrerepræsentanterne stod for punkter til møderne. Punkterne kunne være i et årshjul.  

 

Der var kommentarer om, at et møder hver 2. måned er for lidt i en bestyrelse. Ud over det savnes 

der regnskab – fx pr. kvartal.  

Gruppearbejde er givtigt, hvor der fx arbejdes videre på nogle sager.  

 

I forhold til debatter skal der være fokus på, at der ikke er gentagelser, da dette er med til at tiden 

overskrides, og evt. at andre punkter ikke nås.  

 

 

 

Formand og næstformand kan udarbejde et udkast til forretningsordenen, som så præsenteres og 

drøftes på kommende bestyrelsesmøde.  

 

8. Evt. 



 

 

9. Henvendelser (Gensidig orientering – eleverne deltager ikke)  

 

 
 


